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Do Mieszkańców Sierpca dotarły następujące wiadomości lokalne: 

1. W  ZGK i  M w Sierpcu są podobno braki setek tysięcy złotych. 

Mieszkańcy martwią się, że wniesione przez nich opłaty na rzecz tej spółki przepadły i 

będą musieli płacić jeszcze raz. 

2. Mieszkańcy Sierpca martwią się , że obecnie źle się dzieje na wysypisku odpadów w 

Rachocinie i martwią się , że opłaty będą niekorzystnie zmienione. 

3. Jeśli prawdą są te  wiadomości podawane z ust do ust, to jaką rolę pełni prezes ZGK i  

M u. 

4. Czy prawdą jest, że zostanie wykupiony przez kogoś budynek PSS „ Filipinka” i stojący 

obok dom jednorodzinny ? W jakim celu ? pytają Mieszkańcy Sierpca . 
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